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Voorgesteld besluit raad 

De beantwoording van de art. 45 vragen van GroenLinks met als onderwerp Eerst 

meer fietsenstallingen, dan pas ingrijpen! 
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Informatienota voor de raad 

 

Datum 7 januari 2015 

 

 

 

Onderwerp Beantwoording art. 45 vragen GroenLinks over fietsenstallingen 

Versienummer V1. 

  

Portefeuillehouder Filip van As 

  

Informant JA Schrooten 

Eenheid/Afdeling Expertisecentrum/EC 

Telefoon 038 498 4264 

Email A.Schrooten@zwolle.nl 

Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de art. 45 vragen van GroenLinks met als onderwerp Eerst meer 

fietsenstallingen, dan pas ingrijpen! 
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GroenLinks heeft naar aanleiding van een onderzoek van het Algemeen Dagblad over het verwijderen 

van fietsen, art. 45 vragen gesteld. Onderstaand zijn de vragen met de beantwoording weergegeven. 

 

Vragen 

1. Bent u het met ons eens dat de uitkomsten van het genoemde onderzoek slecht zijn voor het 

imago van Zwolle als fietsstad? 

Antwoord: 

Onderdeel van het gemeentelijk fietsbeleid is dat hinderlijk en/of gevaarlijk gestalde fietsen 

worden verwijderd. Overigens is het in het artikel genoemde aantal van 4965 verwijderde 

fietsen niet juist. Er zijn in 2013 4965 fietsen bij de AFAC binnengekomen, echter hiervan zijn 

er feitelijk 3360 (= 67%) verwijderd omdat deze hinderlijk/gevaarlijk gestald waren. De overige 

fietsen zijn wrakken, weesfietsen, fietsen die door politie en /of op  verzoek van huismeesters 

en concierges zijn verwijderd. 

 

 

2. Welke kosten zijn gemoeid met het weghalen en opslaan van goede fietsen? 

Antwoord: 

De kosten voor de activiteiten van de AFAC bedroegen in 2013 € 190.000,-  en de inkomsten 

uit verkoop van niet opgehaalde fietsen en uit het toepassen van bestuursdwang voor 

verwijderde fietsen bedroegen € 65.000,-. Er is aan de kostenkant geen onderscheid te maken 

in de staat van onderhoud van de fietsen. Bij de verkoop van niet opgehaalde fietsen wordt 

uiteraard dit onderscheid wel gemaakt.  

 

3. Zouden deze uitgaven niet beter kunnen worden besteed aan het creëren van meer 

stallingruimte voor fietsen en/of de inzet van fietscoaches die fietsers gastvrij op alternatieve 

stallingmogelijkheden wijzen? 

Antwoord: 

De kosten die gemoeid zijn met de werkzaamheden van de AFAC zijn noodzakelijk om het 

gebruik van de parkeervoorzieningen bij het station en in de stad optimaal te houden. 

Daarnaast heeft de gemeente geïnvesteerd en blijft de gemeente investeren in uitbreiding van 

de parkeercapaciteit in de stationsomgeving en in de binnenstad. In de stationsomgeving is de 

capaciteit al uitgebreid door het vervangen van enkellaags rekken door dubbellaags rekken (de 

laatste uitbreiding aan de Oosterlaan is in voorbereiding). In de binnenstad wordt o.a. gewerkt 

met mobiele fietsenstallingen en wordt er capaciteit uitgebreid (o.a Grote Kerkplein)  Er is bij 

de introductie van de mobiele fietsenstalling op het Grote Kerkplein ervaring opgedaan met 

‘fietscoaches’ die de fietsers attendeerden op de mogelijkheden om in de mobiele stalling te 

stallen. We willen de mogelijkheden onderzoeken om op piekmomenten bij potentiële 

overlastlocaties het gebruik van fietscoaches toe te passen.  

 

4. Zijn de uitkomsten van het onderzoek aanleiding voor u om het fietsverwijderbeleid te hierzien? 

Antwoord: 

Nee, hoewel er voortdurend aandacht is voor het optimaliseren van parkeervoorzieningen voor 

fietsen laat de praktijk helaas zien dat toezicht en handhaving op het stallen van fietsen nodig 

is om te voorkomen dat er gevaarlijke en hinderlijke situaties gaan ontstaan.  
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5. Bent u bereid om actie te ondernemen om het beschadigde imago van Zwolle fietsstad te 

herstellen? 

Antwoord: 

We zijn er  trots op dat Zwolle is uitgeroepen tot  Fietsstad  2014 en zullen daar ook in de 

komende jaren volop in investeren. 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer 

 

 

 

 

mevrouw R.E. Riemersma MCM 

 


